



HEPATO LIQ

FOR LIVER & KIDNEY DETOX

肝脏和肾脏排毒

1. RECOMMENDED USE 使用推荐

Cavalor Hepato Liq supports liver function after heavy stressing of the liver, for example during competition season. Or during periods where the liver is under extra demand, for example when the horse is moulting.

Cavalor Hepato Liq 在肝脏承受重压后支持肝功能，例如在比赛季节。或者在肝脏需要额外需求的时期，例如马换毛时。

The liver plays an important role in a horse's metabolism. It is in fact a chemical factory responsible for several important functions, the most important of which is detoxification. In addition, the liver plays a role in the metabolism of proteins, carbohydrates and fats. On top of this there is also the production and excretion of bile (horses do not have a gallbladder), the storage of glucose, trace elements and vitamins, etc. Kidneys, together with the liver, ensure the efficient elimination of waste products. To maintain optimal functioning, after a season in which the liver and kidneys have worked hard it is recommended to purify them with Cavalor Hepato Liq.

肝脏在马的新陈代谢中起着重要作用。它实际上是一个化工厂，负责几个重要的功能，其中最重要的是解毒。此外，肝脏在蛋白质、碳水化合物和脂肪的代谢中发挥作用。除此之外，还有胆汁的产生和排泄（马没有胆囊），葡萄糖、微量元素和维生素等的储存。肾脏与肝脏一起确保有效消除废物。为了保持最佳功能，在肝脏和肾脏努力工作的季节之后，建议使用 Cavalor Hepato Liq 协助它们。

2. PRODUCT PROPERTIES – KEY INGREDIENTS 2. 产品特性——关键成分



Your horse has to cope with a lot, especially during the competition season. When it trains hard and is competing, its body produces a lot of waste products. By supporting the liver and kidneys to assist with waste breakdown, your horse can

better process these substances. A course of Cavalor Hepato Liq will purify the organs that drive this entire process and stimulate their functioning. It is, as it were, a real detox. Not only does your horse recover from a long competition season, you also get it ready for the coming season.

你的马必须应付很多事情，尤其是在比赛季节。当它刻苦训练和竞争时，它的身体会产生大量的废物。通过支持肝脏和肾脏来帮助分解废物，您的马可以更好地处理这些物质。Cavalor Hepato Liq 将净化驱动整个过程并刺激其功能的器官。可以说，它是一种真正的排毒剂。您的马不仅可以从漫长的比赛赛季中恢复过来，还可以为即将到来的赛季做好准备。

Cavalor Hepato Liq is packed with herbal extracts that have a beneficial effect on the liver and kidneys.

Cavalor Hepato Liq 富含对肝脏和肾脏有益的草药提取物。

Carduus marianus: Contains silymarin. In particular, silymarin ensures that certain toxins do not pass through or damage liver cell membranes.

It also stimulates the formation of liver cells, reduces inflammatory reactions and has an antioxidant effect.

Carduus marianus: 含有水飞蓟素。特别是，水飞蓟素可确保某些毒素不会通过或损害肝细胞膜。它还刺激肝细胞的形成，减少炎症反应并具有抗氧化作用。

Cynara scolymus: Has antioxidant properties, which means that Cynara scolymus protects the liver. Stimulates general liver function. Supports liver cleansing and has a detoxifying effect. Cynara scolymus works preventively to protect the liver.

Cynara scolymus: 具有抗氧化特性，这意味着 Cynara scolymus 可以保护肝脏。刺激一般肝功能。支持肝脏清洁并具有解毒作用。Cynara scolymus 预防性地保护肝脏。

Silybum marianum: protects the liver and kidneys and has an antioxidant effect.

水飞蓟: 保护肝脏和肾脏，具有抗氧化作用。

Solidago virgaurea: Has mainly an uric acid-expelling and blood-purifying effect by stimulating kidney function and eliminating waste products.

一枝黄花: 主要具有排尿酸和净化血液的作用，刺激肾功能，排除废物。

Spirulina extract: has detoxifying properties and protects against toxic concentrations of certain chemical substances.

螺旋藻提取物：具有解毒特性，可防止某些化学物质的有毒浓度。

Taraxacum officinale: Also known as the common dandelion. This herb has various application areas and drains the liver and promotes liver function.

蒲公英：又称蒲公英。这种草药有多种应用领域，并排出肝脏，促进肝功能。

Taurine: helps protect liver cells from free radicals and toxins. It also supports liver detoxification.

牛磺酸：有助于保护肝细胞免受自由基和毒素的侵害。它还支持肝脏解毒。

Urtica dioica: Urtica dioica has the following properties: immuno-stimulating, anti-inflammatory, antioxidant and antiallergen. Urtica Dioica has been proven to protect the liver since it promotes the general functioning of the liver.

荨麻疹：荨麻疹具有以下特性：免疫刺激、抗炎、抗氧化和抗过敏原。Urtica Dioica 已被证明可以保护肝脏，因为它可以促进肝脏的一般功能。

3. INSTRUCTIONS FOR USE 使用说明

Cavalor Hepato Liq is recommended to detox the liver and kidneys at least once a year.

Give 5 cc of Cavalor Hepato Liq 2 times a day for 25 days.

建议 Cavalor Hepato Liq 每年至少一次为肝脏和肾脏排毒。

每天 2 次，每次服用 5 cc 的 Cavalor Hepato Liq，持续 25 天。

This can be spread over the feed or administered directly into the horse's mouth. In case of severe liver problems it is recommended to administer 10 cc of Cavalor Hepato Liq 2 times a day.

这可以撒在饲料上或直接喂入马的嘴里。如果出现严重的肝脏问题，建议每天服用 2 次 每次 10 cc 的 Cavalor Hepato Liq。



Maximum 20 cc per day 每天最多 20 毫升

Tip: In order not to forget it, it is a good practice to schedule this every year during the moulting season.

In case of persistent problems (with the liver or otherwise) always consult your veterinarian.

提示：为了不忘记它，最好在每年的换羽季节安排这个。如果出现持续性问题（肝脏或其他问题），请务必咨询您的兽医。



With liquid supplements it is normal for some ingredients to settle and form a layer on the bottom. For this reason it is recommended to shake the bottle well before each use to ensure that a homogeneous and consistent dose is given.

对于液体补充剂，某些成分会沉淀并在底部形成一层是正常的。出于这个原因，建议在每次使用前充分摇晃瓶子，以确保给予均匀一致的剂量。

4 . PACKAGING AND STORAGE 包装和存储

EANCODE	PACKAGING 包装	# DAYS 可用天数
 5425018901090	Cavalor Hepato Liq 250 ml – 8,5 fl.oz	25
 5425018901108	Cavalor Hepato Liq 2 L – 67,63 fl.oz	200